



銅獎 建造業

Bronze Award

Construction Industry



瑞安承建有限公司

石硤尾邨公營房屋第五期的建築工程(合約編號 20080071)

Shui On Building Contractors Limited

Construction of Public Rental Housing at Shek Kip Mei Estate Phase 5 (Contract No. 20080071)

瑞安致力履行企業社會責任，著重投放資源在節能減排上，並向員工、所屬社區及下一代推廣綠色生活，以體現關愛環境的信念。公司上下將繼續秉承「瑞安精神」以達致可持續發展。

Shui On is committed to fulfilling its social responsibility. We care for the environment by investing in energy-saving and emission-reduction, and promoting green lifestyle to our employees, our communities and the next generation. We will continue to uphold the Shui On Spirit to foster sustainable development.



為鄰近學校舉辦環保講座，培育年青一代的環保意識。
We organized environmental seminars for neighbouring schools to nurture green awareness in the young generation.



研發無塵磨機，減少施工時所造成的灰塵。
We invented the Dust-free Grinding Component to eliminate dust during concrete grinding.



綠化地盤環境，增添環保色彩。
We grew more plants at the site office to create a green working environment.



透過液晶顯示屏向公眾發佈地盤的減碳排放資訊。
We disseminated information of carbon emission reduction to the public by LED display panel on the construction site.